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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2018-11-26 

Datum då anslaget sätts upp 2018-12-07 

Datum då anslaget tas ned 2019-01-02 

  

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 

  

  

Underskrift Mia Nilsson 

  
 

Plats och tid Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, kl. 19.00–22.05 

  

Beslutande ledamöter Se nästa sida. 

  

Övriga närvarande Anna Wikstrand, bitr kommundirektör 

Andreas Solin, personalchef 

Per-Joel Sewelén, verksamhetschef Lärande och stöd 

Eva Nilsson, verksamhetschef Vård och omsorg 

Lars-Erik Jansson, koncernstrateg 

Mikael Engstig, VD Arvika Fastighets AB 

Anders Norrby, VD Arvika Teknik AB 

Thomas Malmstedt, VD Arvika Fjärrväme AB, Arvika Kraft AB 

Birgitta Jansson, ekonomichef 

Lennart Rönning, VD Arvika Kommunnät AB 

Lasse Hägglund, kamera 

Sven-Erik von Wachenfeldt Nilsson, revisor (S) 

Mia Nilsson, sekreterare 

  

Justerare Per-Olov Ålander och Sten Fransson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 5 december  

Paragrafer 209–231 

  

  

Sekreterare Mia Nilsson 

  

  

Ordförande Lars-Ove Jansson 

  

  

Justerare Per-Olov Ålander Sten Fransson 
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Beslutande ledamöter  

  

Peter Söderström (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Lisa Levin (S) 

Anders Bergfjord (C) 

Anders Skogberg (SD) 

Henrik Axelsson (S) 

Pål Jonson (M) 

Zara Hedelin (V) 

Lena Kandergård (S) 

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Mona Smedman (C) 

Frida Hagström (SD) 

Jan Wettmark (M) 

Jenny Boquist (S) 

Jonas Ås (S) 

Gösta Frödin (L) 

Börje Wahlund (M) 

Maryna Bialesta Vilhelm (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Per-Olov Ålander (C) 

Kajsa Antonsson (SD) 

Susanne Engstad Clarke (KD) 

Kenneth Wåhlund (S) 

Anna-Maria Nykvist (S) 

Sara Andersson (S) 

Håkan Axelsson (M) 

Sten Fransson (S) 

Camilla Gustafsson (C) 

Ann Garin (SD) 

Eva Svensson (S) 

Elin Rundin (M) 

Kenneth Johannesson (S) 

Eva-Lisa Shala (S) 

Henrik Samuelsson (M) 

Håkan Jivesand (S) 

Patrik Olsson (V) 

Michaela Jakobsson (SD) 

Maria Rönnehäll (S) 

Anders Söderström (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Anton Sjöstedt (L) 

Kerstin Svensson (S) 

Eva Nilsson (SD) 

Sebastian Bäckström (M) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Barbara Hinsch (MP), § 209-218 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) 

Jan Rülker (M), ersätter Åsa Öberg (M) 

Helen Kensby (C), ersätter Robert Aronius (C) 
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KF § 209 Dnr KS 2018/23-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställs. 
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KF § 210 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellationsdebatt om att samordna tidiga insatser 
till barn i förskolan, Tina Wallin (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Tina Wallin (V) inkommer med en interpellation, om hur vi genom 

barnhälsoteam, kan samordna tidiga insatser till barn i förskolan.  

 

Henrik Axelsson (S) vice ordförande i utskottet Lärande och stöd svarar, att 

vi har barnhälsoteam som är ett forum för samverkan, och där syftet är 

samordnade och tidiga insatser för barn i förskolan. l barnhälsoteamet 

samverkar förskolechefer, specialpedagog, kurator, familjecentralen, 

socialsekreterare från kommunen, Barnavårdscentralen BVC 

och Barnmorskemottagningen BMM från landstinget. Barnhälsoteamet 

träffas regelbundet var tredje vecka, och man samverkar kring enskilda 

ärenden, strategiska frågor och kompetensutveckling. Personal från både 

kommunen och landstinget har där möjlighet att samverka kring barn som 

man har en oro för.  

Beslutsunderlag 

Tina Wallins interpellation den 27 augusti 2018 

Aina Wahlunds svar den 29 oktober 2018 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Henrik Axelsson (S), Zara Hedelin (V) 
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KF § 211 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellationsdebatt om brist på personal i vård och 
omsorg, Tina Wallin (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Tina Wallin (V) inkommer med en interpellation om brist på personal inom 

vården. Vad beror detta på och vad kan vi göra för att motverka det?  

  

Jonas Ås (S) ordförande i utskottet Vård och omsorg, svarar att vi jobbar 

kontinuerligt för att kommunen ska vara en attraktiv arbetsgivare. Inom Vård 

och omsorg är det ibland svårt att rekrytera personal med utbildning inom 

yrkesområdet. Sjuksköterskor är det generellt brist på i stora delar av landet, 

vilket bidrar till att det är en stor konkurrens vid valet av arbetsgivare. 

Utbudet av tjänster är ganska stort och det ger en ökad rörlighet mellan bland 

annat kommuner och landsting. Särskilt under sommaren är det svårt att 

rekrytera tillräckligt många semestervikarier. Tina Wallin skriver att 

personalen flyr vården. Detta är inte något, som verksamheten har 

uppmärksammat. Det är dock viktigt att kommunen upplevs vara en attraktiv 

arbetsgivare. Den nyligen genomförda medarbetarundersökningen ger ett bra 

och värdefullt underlag att arbeta vidare med fokus på hållbart medarbetskap 

samt ledarskap. Handlingsplaner kommer att tas fram gemensamt i dialog i 

respektive arbetslag. 

Beslutsunderlag 

Tina Wallins (V) interpellation den 11 september 2018 

Jonas Ås (S) ordförande utskottet Vård och omsorg svar den 29 oktober 2018 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Jonas Ås (S), Zara Hedelin (V) 
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KF § 212 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellationsdebatt om ojämställdhet på våra 
arbetsplatser, Tina Wallin (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Tina Wallin (V) inkommer med en interpellation om hur vi kan göra våra 

arbetsplatser i kommunen mer jämställda.   

  

Kommunalrådet Peter Söderström (S) svarar att detta är en viktig fråga och 

det finns mycket att jobba på i Sverige och i kommunen. Tina Wallin har helt 

rätt när hon säger att det är högst sjuktal inom de kvinnodominerade yrkena i 

vår kommun. Tyvärr är inte detta något som vi är ensamma om, utan det ser 

ut så i hela landet. När man tittar på TCO: s jämställdhetsindex från 2017, så 

ligger Arvika på plats 276 av landets 290 kommuner. Detta är ett allt för 

dåligt resultat, och det är en rättvisefråga och blir ett folkhälsoproblem om vi 

inte gör något åt det. 

  

På kommunledningsnivå arbetas det strategiskt med frågan. Verksamheterna 

har på försök höjt grundbemanningen på ett par förskolor, och det har införts 

extratjänster inom vården. Genom att möjliggöra heltidsarbete för alla ska 

projektet 100 % Arvika, som i grunden är en överenskommelse mellan 

Sveriges kommuner och landsting, SKL, och Kommunal, bidra till att öka 

jämställdheten bland kommunens anställda. 

  

Arvika kommun har också ett samarbete med några företag i 

västra Värmland, som också har identifierat jämställdhetsproblemet, och vill 

arbeta med frågan. Arvika kommun fortsätter att arbeta långsiktigt med 

frågan. 

Beslutsunderlag 

Tina Wallins (V) interpellation den 19 september 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 31 oktober 2018 

  

Under överläggningarna yttrar sig; Peter Söderström (S), Alina Koltsova 

(MP), Zara Hedelin (V)  
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KF § 213 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om kostnaden för hundrastgården, 
Sebastian Bäckström (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Sebastian Bäckström (M) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter 

Söderström (S) om vad summan blev för hundrastgården? 

  

Peter Söderström (S) svarar att kostnaden blev ca 250 000 kr, vilket är  

50 000 under budget.  

Beslutsunderlag 

Sebastian Bäckströms (M) fråga den 26 november 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 26 november 2018 
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KF § 214 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga om bil parkerad på cykelväg, Alina Koltsova 
(MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Alina Koltsova (MP) ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström 

(S). Hon har fått höra att en bil tillhörande Arvika Teknik AB har stått 

parkerad på en cykelväg. Hon undrar om bilar får parkera på cykelvägar. 

  

Peter Söderström (S) svarar att det är högst olämpligt, även om man åker i 

en bil tillhörande Arvika Teknik.  

Beslutsunderlag 

Alina Koltsovas (MP) fråga den 26 november 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 26 november 2018 
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KF § 215 Dnr KS 2018/1390-101 

Val till styrelser och nämnder m.m. för mandatperioden 
2018-2022 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelse/ Arbetslöshetsnämnd/Civilförsvarsnämnd 

 

Ledamöter: 

1 Peter Söderström (S) ordförande 

2 Lisa Levin (S) vice ordförande 

3 Kristina Bengtsson Nilsson (M) vice ordförande 

4 Henrik Axelsson (S)  

5 Jenny Boquist (S)  

6 Jonas Ås (S)  

7 Sara Andersson (S)  

8 Zara Hedelin (V)  

9 Barbara Hinsch (MP)    

10 Börje Wahlund (M)  

11 Anders Bergfjord (C)  

12 Gösta Frödin (L)  

13 Daniel Kristensen (KD)  

14 Anders Skogberg (SD)  

15 Ann Garin (SD) 

Ersättare: 

1.1 Kenneth Johannesson (S)  

1.2 Rikard Dahlin (S)  

1.3 Sten Fransson (S)  

2.1 Maria Rönnehäll (S)  

2.2 Linda Hjalmarsson-Fjeldstad (S)  

2.3 Sinziana Georgescu (S)  

3.1 Jan Wettmark (M)  

3.2 Sebastian Bäckström (M)  

3.3 Elin Rundin (M) 

4.1 Leif Hammoud (S)  

4.2 Ali Alghanem (S)  

4.3 Lars-Ove Jansson (S)  

5.1 Kerstin Svensson (S)  

5.2 Eva-Lisa Shala (S)  

5.3 Alejandra Restrepo (S)  

6.1 Raghad Alghanem (S)  

6.2 Kristoffer Svensson (S)  
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KF § 215 forts. 

 

6.3 Ahmed Walid (S)  

7.1 Linda Hansen Grundel (S)  

7.2 Ruba Alghanem (S)  

7.3 Lena Kandergård (S)  

8.1 Anna-Maria Nykvist (V)  

8.2 Karina Nykvist (V)  

8.3 Gert Raiml (V)  

9.1 Alina Koltsova (MP)  

9.2 Kristina Nordström (MP)  

9.3 Anneli Englund (MP) 

10.1 Henrik Samuelsson (M)  

10.2 Håkan Axelsson (M)  

10.3 Jan Rülcker (M)  

11.1 Mona Smedman (C)  

11.2 Ingela Jonsson (C)  

11.3 Jina Josef Beri (C)  

12.1 Anton Sjöstedt (L)  

12.2 Kjell-Åke Holdar (L)  

12.3 Lisbeth Öjstrand (L)  

13.1 Susanne Engstad Clarke (KD)  

13.2 Cathrine Axelsson (KD)  

13.3 Per-Olov Ålander (C)  

14.1 Jelena Skogberg (SD)  

14.2 Caisa Antonsson (SD)  

14.3 Michaela Jakobsson (SD)  

15.1 Eva Nilsson (SD)  

15.2 Roger Antonsson (SD)  

15.3 Leif Pettersson (SD) 

Arvika/Eda samordningsförbund 

Ledamot:  

Henrik Axelsson (S) 

Ersättare: 

Börje Wahlund (M)  
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KF § 215 forts. 

Arvika kommuns priskommitté 

Ledamöter: 

Lars-Ove Jansson (S) ordförande  

Peter Söderström (S)  

Lisa Levin (S)  

Jan Wettmark (M)  

Camilla Gustafsson (C) 

Drift- och servicenämnd 

Ledamot: 

Peter Söderström (S)  

Ersättare:  

Lisa Levin (S)  

Gode män, tätort 

Anders Söderström (S)  

Gerd Karlsson (S)  

Roy Pettersson (M) 

Gode män, jord- och skogsbruk 

Björn Henriksson (S)  

Roy Pettersson (M)  

Per-Olov Ålander (C)  

Hjälpmedelsnämnden 

Ledamot: 

Jonas Ås (S)  

Ersättare:  

Anders Bergfjord (C)   
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KF § 215 forts. 

Kommunfullmäktiges namnberedning 

Ledamöter:  

1 Margareta von Wachenfeldt (S) ordförande 

2 Nils-Gunnar Andersson (S) vice ordförande 

3 Paul Stolt (M) vice ordförande 

4 Kristina Nordström (MP)  

5 Margareta Gregow (C) 

 

Ersättare:  

1 Linda Hansen-Grundel (S)  

2 Lennart Markström (S)  

3 Anton Sjöstedt (L) 

4 Anneli Englund (MP)  

5 Susanne Engstad Clarke (KD) 

Kommunfullmäktiges framtidsgrupp 

 

Ledamöter: 

1 Eva-Lisa Shala (S) ordförande 

2 Nils-Gunnar Andersson (S) vice ordförande 

3 Håkan Axelsson (M) vice ordförande 

4 Kerstin Svensson (S)  

5 Bengt Rönnehäll (S) 

6 Sinziana Georgescu (S) 

7 Zara Hedelin (V)  

8 Alina Koltsova (MP)  

9 Håkan Axelsson (M) Vice  

10 Elin Rundin (M)  

11 Andreas Strandberg (C)  

12 Anton Sjöstedt (L)  

13 Susanne Engstad Clarke (KD)  

14 Frida Hagström (SD)  
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KF § 215 forts. 

Kommunrevisionen 

1 Erik A Eriksson (C) ordförande 

2 Sven-Erik von Wachenfeldt (S) vice ordförande 

3 Birgitta Samuelsson (M) vice ordförande 

4 Aina Wåhlund (S)  

5 Morgan Danielsson (S) 

6 Christina Svensson (L)  

7 Charlotte Sveder (M) 

Krisledningsnämnd 

1 Peter Söderström (S) ordförande  

2 Lisa Levin (S)  

3 Kristina Bengtsson Nilsson (M)  

Myndighetsnämnd 

 

Ledamöter:  

1 Kenneth Wåhlund (S) ordförande  

2 Gerd Karlsson (S) vice ordförande 

3 Jan Westergren (M) vice ordförande 

4 Stefan Åström (S)  

5 Eva Svensson (S)  

6 Anneli Ulfvenstierna (V)   

7 Sverker Lindström (MP)  

8 Robert Aronius (C)  

9 Andreas Martelius (L)  

10 Maria Carlsson (KD)  

11 Frida Hagström (SD) 
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KF § 215 forts. 

 

Ersättare:  

1 Bo Lundberg (S)  

2 Eva Ryman (S)  

3 Maja Sveder (M) 

4 Bengt Rönnehäll (S)  

5 Marika Jakobsson (S)  

6 Kersti Lundin (V)  

7 Martin Peeters (MP)   

8 Helén Kensby (C)  

9 Emma Lidholm (L)  

10 Catharina Leverström (KD)  

11 Johan Johansson (SD)  

Patientnämnd 
 

Ledamöter:  

1 Kenneth Wåhlund (S) ordförande 

2 Gerd Karlsson (S)  

3 Jan Westergren (M)  

Stiftelsen Glaskogens naturreservat 

Ledamöter:  

1 Nils-Gunnar Andersson (S) ordförande 

2 Björn Henriksson (S)  

3 Claes Axelsson (V)  

4 Andreas Martelius (L)  

5 Roland Eriksson (C) 

Ersättare:  

1 Lisbeth Axelsson (S)  

2 Maria Forsberg (S)  

3 Patrik Ohlsson (V) 

4 Jan Rülcker (M)  

5 Susanne Engstad Clarke (KD) 
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KF § 215 forts.  

Valnämnd 

Ledamöter:  

1 Margareta von Wachenfeldt (S) ordförande  

2 Eva Ryman (S) vice ordförande 

3 Jan Westergren (M) vice ordförande 

4 Ove Lundström (S)  

5 Claes Axelsson (V)  

6 Ferdinand von Malmborg (MP)  

7 Leif Nauclér (C)  

8 Helén Kensby (C)  

9 Eva Nilsson (SD)    

Vårdförbundet i Värmland 

Ledamot: 

Aina Wåhlund (S) 

Ersättare: 

Börje Wahlund (M)  

Värmlands läns Kalkningsförbund 

Ledamot: 

Anders Söderström (S) 

Ersättare: 

Susanne Engstad Clarke (KD)  

Överförmyndarnämnd 

Ledamöter:  

1 Håkan Jivesand (S) ordförande 

2 Eva Ryman (S)  

3 Henrik Samuelsson (M) 

Ersättare:  

1 Stefan Åström (S)  

2 Pia Embretsen (S)  

3 Per-Olov Ålander (C 
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KF § 215 forts. 

Gymnasiesamverkan 

Ledamot: 

Henrik Axelsson (S) 

Ersättare: 

Börje Wahlund (M) 

Värmlandstrafik årsstämma 

 

Ledamot: 

Peter Söderström (S)   

Reservation 

Anders Skogberg (SD), Frida Hagström (SD), Kajsa Antonsson (SD), Ann 

Garin (SD), Michaela Jakobsson (SD), Eva Nilsson (SD) reserverar sig mot 

beslutet, till förmån för yrkandet att Kommunfullmäktige ska anta 

Valberedningens förslag, med undantag för Överförmyndarnämndens 

ordförande. Valberedningen ska till nästa Kommunfullmäktige ta fram ett 

nytt förslag till ordförande för Överförmyndarnämnden.   

Skriftlig reservation, se protokollsbilaga. 

Sammanfattning 

Kanslifunktionen har, på basis av partiernas nomineringsförslag i 

valberedningen, upprättat listor över ledamöter och ersättare/suppleanter 

m.fl. i styrelser och nämnder m.m. 

Beslutsunderlag 

Valberedningens protokoll den 14 november 2018 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anders Skogberg (SD), Peter Söderström 

(S)  

Yrkande 

Anders Skogberg (SD) yrkar att Kommunfullmäktige ska anta 

valberedningens förslag, med undantag för Överförmyndarnämndens 

ordförande. Valberedningen ska till nästa Kommunfullmäktige ta fram ett 

nytt förslag till ordförande för Överförmyndarnämnden.   

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Valberedningens förslag. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 215 forts. 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer förslagen, bifall till Valberedningens förslag och 

förslaget att bifalla Valberedningens protokoll, med undantaget för 

Överförmyndarnämndens ordförande, och finner att Kommunfullmäktige 

bifaller Valberedningens förslag. 

  

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner handuppräckning som 

beslutsgång. 

 

Med 43-ja röster för bifall till Valberedningens förslag, mot 6 ja-röster för att 

bifalla Valberedningens protokoll, med undantag för 

Överförmyndarnämndens ordförande, beslutar Kommunfullmäktige bifalla 

Valberedningens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 
 
De valda 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

Arvika-Eda samordningsförbund 

Karlstad kommuns, Drifts- och servicenämnd 

Lantmäteriet 

Hjälpmedelsnämnden i Värmland 

Kommunrevisionen 

KPMG 

Stiftelsen Glaskogens naturreservat 

Vårdförbundet i Värmland 

Värmlands läns Kalkningsförbund 

Värmlandstrafik AB 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 216 Dnr KS 2018/1108-042 

Delårsrapport 2 2018 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner upprättad delårsrapport för perioden januari 

till och med augusti 2018. 

Sammanfattning 

Arvika kommun upprättar delårsbokslut perioden januari-augusti 

(Delårsrapport 2). I rapporten framgår bland annat det ekonomiska resultatet 

för perioden samt prognos för utfallet vid årets slut. Rapporten innehåller 

även analyser av måluppfyllelsen och den verksamhet som bedrivs av 

förvaltningar och bolag. 

Beslutsunderlag 

Förslag till delårsrapport 2 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 8 oktober 2018 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 19 september 2018, § 94 

Utskottet vård och omsorgs protokoll den 20 september 2018, § 41 

Kommunledningsutskottets protokoll den 1 oktober 2018, § 153 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 oktober 2018, § 166 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 194 

  

Under överläggningarna yttrar sig; Håkan Jivesand (S), Camilla Gustafsson 

(C), Henrik Samuelsson (M), Börje Wahlund (M), Alina Koltsova (MP), 

Henrik Axelsson (S), Jonas Ås (S), Peter Söderström (S) 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 217 Dnr KS 2018/779-100 

Strategisk plan 2019-2021 samt budget 2019 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att: 1. Fastställa skattesatsen för 2019 till 21,02 

kr per skattekrona. 2. Fastställa förslag till Strategisk plan för 2019 – 2021 

samt budget för 2019 med däri formulerade mål, uppdrag och inriktningar. 

Reservation 

Anders Skogberg (SD), Frida Hagström (SD), Kajsa Antonsson (SD), Ann 

Garin (SD), Michaela Jakobsson (SD), Eva Nilsson (SD) reserverar sig mot 

beslutet, till förmån för yrkandet om återremiss. 

Skriftlig reservation, se protokollsbilaga.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade den 25 juni 2018 § 125 att fastställa 

Strategisk plan för 2019 – 2021 samt budget för 2019 med däri formulerade 

mål, uppdrag och inriktningar. De år då val av fullmäktige har förrättats i 

hela landet ska budgeten fastställas av nyvalda fullmäktige. 

 

Inför fastställandet i november har följande förändringar gjorts i Strategisk 

plan. 

 

- Omfördelning från centrala pris- och löneanslaget till respektive 

verksamhet. 

- Omfördelning av budget för avskrivning och ränta. 

- Förändring rambudget för kommunledningsstaben med anledning av 

skatteväxling kollektivtrafik. 

- Uppdatering av räkenskaper avseende skatteväxling och ny skatteprognos. 

Beslutsunderlag 

Strategisk plan 2019 – 2021 med budget 2019 

Verksamhetsplaner för Lärande och stöd, Vård och omsorg, 

Kommunledningsstaben, Kommunstyrelsen och kommunledning, 

Myndighetsstaben/Myndighetsnämnden och Överförmyndarnämnden 

Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 23 oktober 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 15 oktober 2018, § 167 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 17 oktober 2018, § 104 

Utskottet vård och omsorgs protokoll den 18 oktober 2018, § 49 

Kommunledningsutskottets protokoll den 29 oktober 2018, § 171 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 195 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 217 forts.  

 

Under överläggningarna yttrar sig: Gösta Frödin (L), Anders Skogberg (SD), 

Barbara Hinsch (MP) Lisa Levin (S), Zara Hedelin (V), Linda Hjalmarsson 

Fjeldstad (S), Alina Koltsova (MP), Peter Söderström (S), Kenneth 

Johannesson (S) Nils-Gunnar Andersson (S) 

Yrkande 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Skogberg (SD) yrkar att ärendet Strategisk plan 2019-2021 samt 

budget 2019 återremitteras med motiveringen att inte alla kommunens 

investeringar tas inom den egna budgetramen. 

Barbara Hinsch yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Lisa Levin (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Zara Hedelin (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut  

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Nils-Gunnar Andersson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Propositionsordning 

Ordföranden frågar Kommunfullmäktige om ärendet ska avgöras idag, och 

finner att Kommunfullmäktige beslutar att frågan ska avgöras idag. Därmed 

faller yrkandet om återremiss och det finns bara ett förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Ekonomichef 

Verksamhetschefer och VD 

Förtroendevalda revisorer 

Fackliga organisationer 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 22 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 218 Dnr KS 2018/1311-040 

Borgensramar för bolagen i Arvika stadshus 
bolagskoncern 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar följande: 

 

1. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Stadshus AB´s låneförpliktelser upp till ett totalt 

högsta lånebelopp om 159 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. 

Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive 

högsta lånebelopp. 

 

2. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Lokal och Mark AB´s låneförpliktelser upp till ett 

totalt högsta lånebelopp om 118 mnkr jämte därpå löpande ränta och 

kostnader. Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens 

respektive högsta lånebelopp. 

 

3. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Fastighets AB Nya Arvika Gjuteris låneförpliktelser upp till 

ett totalt högsta lånebelopp om 37 mnkr jämte därpå löpande ränta och 

kostnader. Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens 

respektive högsta lånebelopp. 

 

4. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Näringslivscenter ekonomisk förening 

låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 46 mnkr jämte därpå 

löpande ränta och kostnader. Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på 

skuldebrevens respektive högsta lånebelopp. 

 

5. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Fastighets AB´s låneförpliktelser upp till ett totalt 

högsta lånebelopp om 1 575 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. 

Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive 

högsta lånebelopp. 

 

6. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Teknik AB´s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta 

lånebelopp om 320 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. Det totalt 

högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive högsta 

lånebelopp. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 218 forts. 

 

7. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Fjärrvärme AB´s låneförpliktelser upp till ett totalt 

högsta lånebelopp om 77 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. Det 

totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive högsta 

lånebelopp. 

 

8. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Kommunnät AB´s låneförpliktelser upp till ett totalt 

högsta lånebelopp om 175 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. 

Det totalt högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive 

högsta lånebelopp 

 

9. Kommunfullmäktige beslutar, att Arvika kommun såsom för egen skuld 

ingå borgen för Arvika Kraft AB´s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta 

lånebelopp om 75 mnkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. Det totalt 

högsta lånebeloppet ska beräknas på skuldebrevens respektive högsta 

lånebelopp 

 

10. Kommunfullmäktige beslutar att uppdatering av de rullande 

borgensramarna för de kommunägda bolagen vid behov sker i samband med 

årliga beslut om Strategisk plan. 

Reservation 

Anders Skogberg (SD), Frida Hagström (SD), Kajsa Antonsson (SD), Ann 

Garin (SD), Michaela Jakobsson (SD), Eva Nilsson (SD) reserverar sig mot 

beslutet, till förmån för yrkandet om att behålla de borgensramar som redan 

finns, men att borgensåtagandet inte ska höjas. 

Skriftlig reservation, se protokollsbilaga. 

Sammanfattning 

Förslag har upprättats till rullande borgensramar för bolagen i Arvika 

kommunkoncern. Borgensramarna gäller från det att beslutet vunnit laga 

kraft till och med att ett nytt beslut tas. Ramarna uppdateras årligen i 

samband med Strategisk plan och budget. Hanteringen av kommunens 

borgensramar samordnas för de kommunalägda bolagen. 

 

Orsaker och grunder för bolagens upplåningsbehov 2019 framgår av bifogad 

sammanställning. Där klargörs vilka befintliga lån respektive bolag har, vilka 

projekt som finansierats, vilka nya projekt som ska finansieras samt vilken 

marginal som lagts in i borgensramen. 
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Förutom dessa fakta framgår även om bolaget planerat att genomföra 

amorteringar under 2019 samt om det finns externa lån som vidareutlånas 

inom koncernen. Målbilden är att vidareutlånade externa lån ska regleras så 

snart som möjligt så att de hamnar där de hör hemma d v s hos det bolag som 

använt sig av krediten. Under genomförandetiden måste dessa lån ligga med 

i ramarna för de båda berörda bolagen. Sänkningen av det avlämnande 

bolagets borgens-ramar kan göras först efter att lånet är överfört. 

 

Totalt uppgår borgensåtaganden till cirka 2,6 (2,6) miljarder kronor. 

Underlagen har behandlats av respektive styrelse och i moderbolaget. 

 

Detta förslag till beslut ersätter samtliga tidigare borgensbeslut gällande 

bolag ingående i kommunens bolagskoncern.  

Beslutsunderlag 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse den 24 oktober 2018 

Specifikation av upplåningsbehov från respektive bolag 

Kommunledningsutskottets protokoll den 29 oktober 2018, § 172 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 196 

  

Under överläggningarna yttrar sig: Anders Skogberg (SD), Peter Söderström 

(S) 

Yrkande 

Anders Skogberg yrkar att man ska behålla de borgensramar som redan 

finns, men att borgensåtagandet inte ska höjas. 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer förslagen bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut, 

mot förslaget att man ska behålla de borgensramar som redan finns, men att 

borgens åtagandet inte ska höjas, mot varandra. Ordföranden finner att 

Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Ekonomichef 

Verkställande Direktör 

Förtroende revisionen 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  
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KF § 219 Dnr KS 2017/1185-100 

Antagande av reglemente och godkännande av avtal för 
gemensam överförmyndarnämnd med Arvika och Eda 
kommuner 

Kommunfullmäktiges beslut 

Under förutsättning att motsvarande beslut fattas i Eda kommun, beslutar 

Kommunfullmäktige att: 

1) En gemensam Överförmyndarnämnd för Arvika och Eda kommuner 

inrättas fr.o.m. den 1 januari 2019.  

 2) Avtal med tillhörande kostnadsbilaga avseende gemensam 

Överförmyndarnämnd för Eda och Arvika kommuner godkänns. 

3) Reglemente för gemensam Överförmyndarnämnd för Eda och Arvika 

kommuner antas. 

Reservation 

Anders Skogberg (SD), Frida Hagström (SD), Kajsa Antonsson (SD), Ann 

Garin (SD), Michaela Jakobsson (SD), Eva Nilsson (SD) reserverar sig mot 

beslutet, till förmån för yrkandet om återremiss. 

Skriftlig reservation, se protokollsbilaga. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige i Arvika och Eda kommuner har tagit ett 

viljeinriktningsbeslut om att inrätta en gemensam överförmyndarnämnd. Den 

gemensamma nämnden ska fullgöra de uppgifter som enligt lag eller annan 

författning ankommer på överförmyndare. Syftet med samverkan i en 

gemensam nämnd är framför allt att säkerställa en hög kompetens i 

överförmyndarfrågor samt en kostnadseffektiv verksamhet. 

 

Arvika kommun blir värdkommun för den gemensamma nämnden, som 

ingår i Arvika kommuns organisation. Nämnden ska bestå av fem ledamöter 

och fem ersättare. Arvika utser tre ordinarie ledamöter samt tre ersättare. Eda 

utser två ordinarie ledamöter samt två ersättare. Av nämndens ledamöter ska 

en ordförande och en vice ordförande utses. Arvika kommun utser en 

ordförande och Eda kommun utser en vice ordförande. 

 

Mandatperioden ska vara fyra år räknat från den 1 januari året efter det att 

allmänna val till kommunfullmäktige hållits i hela landet. 

 

Överförmyndarnämndens administration är placerad i Arvika, och 

personalen på överförmyndarenheten, samt nämndens sekreterare är anställd 

av Arvika kommun. 
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Nämnden är styrelse för verksamheten och har ansvar för vad som stadgas i 

föräldrabalken om överförmyndarnämnder och dess ansvarsområden. 

 

Den gemensamma nämnden, kallad Arvika-Eda överförmyndarnämnd träder 

i funktion vid nästa mandatperiod, således från och med den 1 januari 2019. 

Förslag på reglemente samt förslag på samverkansavtal är upprättat. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 29 januari 2018, § 11 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 oktober 2018 

Reglemente för Arvika och Eda kommuners gemensamma 

överförmyndarnämnd kommer senare 

Avtal mellan Arvika och Eda kommuner om att bilda en gemensam 

överförmyndarnämnd kommer senare 

Kostnadsbilaga Gemensam överförmyndarnämnd Arvika och Eda kommuner 

vad avser överförmyndarenheten den 19 oktober 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 29 oktober 2018, § 173 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 198 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Anders Skogberg (SD), Håkan Jivesand 

(S), Henrik Samuelsson (M), Peter Söderström (S) 

Yrkande 

Anders Skogberg (SD) yrkar återremiss, tills dess att Kommunfullmäktige är 

helt säkra på att Överförmyndarnämnden fullgör sitt ansvar som myndighet 

och utför sitt myndighetsutövande på ett korrekt sätt. 

Håkan Jivesand (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Henrik samuelsson yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut  

Propositionsordning 

Ordföranden frågar Kommunfullmäktige om ärendet ska avgöras idag, och 

finner att Kommunfullmäktige beslutar att frågan ska avgöras idag. Därmed 

faller yrkandet om återremiss och det finns bara ett förslag till beslut.  

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Biträdande kommundirektör 

Kommunchef i Eda kommun 

Överförmyndarnämnden i Arvika och Eda kommuner 

Kanslifunktionen 
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 Kommunfullmäktige 2018-11-26  
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KF § 220 Dnr KS 2018/1135-860 

Förslag till taxor för Ritz-verksamheten från 2019 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa taxor enligt förslag. 

Sammanfattning 

I förslag till taxor på Ritz föreslås en differentierad hyressättning för olika 

kategorier av aktörer. Förslaget bygger på vision och verksamhetsidé för 

verksamheten. De taxor som gällde då Ritz stängdes för renovering har 

funnits med som ett underlag. En omvärldsanalys har gjorts där prisbilden i 

Arvika ingår tillsammans med hur det ser ut i liknande kommuner som har 

liknande verksamheter. Även synpunkter från olika aktörer exempelvis 

arrangerande föreningar, kommunala verksamheter, 

Kommunledningsutskottet med flera har vägts in. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 september 2018 

Sammanställning med förslag till taxor på Ritz 2019 

Kommunledningsutskottet den 15 oktober 2018, § 168 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 199 

Bedömning 

Förslaget till taxor för olika kategorier av aktörer och olika nivåerna för olika 

utrymmen i lokalerna bygger på en omvärldsanalys som gjorts. I analysen 

har vägts in prisbilden för uthyrning av likande lokaler i Arvika och hur 

prisbilden ser ut i liknande verksamheter i några jämförbara kommuner. De 

senast fastställda taxorna för gamla Ritz från 2013 har också ingått i analysen 

samt synpunkter från föreningslivet, Kommunledningsutskottet etc. 

Analysen utgår från fastställd vision och verksamhetsidé för verksamheten 

Ritz vilken bland annat innefattar att målgruppen barn och unga är 

prioriterad. Att arrangerande ideella föreningar ska ha möjlighet och 

förutsättningar att nyttja lokalerna. Att möjliggöra för stor variation och ett 

brett utbud av både professionella och icke-professionella aktörer. 

Yrkande 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektören 

Kultur- och fritidschefen 
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KF § 221 Dnr KS 2018/1328-623 

Kontant ersättning, gymnasieelevers resor 2019 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa kontant bidrag till 

gymnasieelevers resor enligt verksamhetens förslag. 

Sammanfattning 

Enligt Riktlinjer för gymnasieelevers dagliga resor, fastställda av 

Kommunstyrelsen den 10 oktober 2018, ska kontant bidrag till 

gymnasieelevers resor fastställas årligen av Kommunfullmäktige. Endast 

elever som inte får inackorderingsbidrag är berättigade till resebidrag.  

 

För år 2019 föreslås följande belopp: 

 

Bidrag till enskild anslutningsresa, färdväg 

mellan bostad och skola minst 6 km: 221 kr/mån 

 

Kontant reseersättning till elev som inte kan åka med buss 

eller tåg, avstånd mellan bostad och skola enkel resa minst: 

  

6 km 462 kr/mån 

13 km 596 kr/mån 

19 km 743 kr/mån 

27 km 915 kr/mån 

36 km 1082 kr/mån 

46 km 1242 kr/mån 

Beslutsunderlag 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 26 oktober 2018 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 201 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschef 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 29 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 222 Dnr KS 2017/1246-008 

Medborgarförslag om en säkrare väg till på/avstigning 
med skolskjuts 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar vikten av att eleverna i grundskolan 

förbereds på bästa sätt så att de själva kan ta sig till skolan, samt beslutar att 

ge kommunförvaltningen i uppdrag, att i samråd med förslagsställaren, se 

över vilka förbättringar som kan göras. 

Sammanfattning 

Maria Haglund föreslår i ett medborgarförslag åtgärder för ökad 

trafiksäkerhet för elever som åker skolskjuts i Vikene. Maria föreslår ändrad 

vägsträckning för skolskjutstrafiken, och att en separat väg anläggs parallellt 

med riksväg 61 där elever slipper gå längs riksväg 61. 

Beslutsunderlag 

Maria Haglunds medborgarförslag den 23 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 224 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 20 augusti 2018 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 22 augusti 2018, § 86 

Kommunstyrelsens protokoll den 12 november 2018, § 197 

Bedömning 

Kommunen har ett ansvar för att det finns säkra skolskjutshållplatser. Det 

förutsätts att vårdnadshavare tränar sina barn att på ett så säkert sätt som 

möjligt ta sig till och från skolskjutshållplatsen. Arvika kommun kommer att 

se över vilka förbättringar som kan göras vid aktuell skolskjutshållplats i 

Vikene. 

Beslutet skickas till 

Maria Haglund 

Skolskjutssamordnare 

Gatu- och trafikansvarig, Planering och utveckling 

Verksamhetschef Lärande och stöd 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 223 Dnr KS 2018/1332-246 

Ansökan och förslag till ny belägenhetsadress för 
Backsjöbotten 1:92 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa Backsjöbotten Ängsbacken 1 som 

ny belägenhetsadress för fastigheten Backsjöbotten 1:92. 

Sammanfattning 

Annelie och Anders Andersson ansöker och lämnar förslag till en ny 

belägenhetsadress för fastigheten Backsjöbotten 1:92. Förslaget till ny 

belägenhetsadress är Backsjöbotten Ängsbacken 1. 

Motivering: Huset ligger på en äng i en backe ner mot Backsjön. 

Beslutsunderlag 

Annelie och Anders Anderssons ansökan den 22 oktober 2018 

Karta och befintliga adresser den 29 oktober 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 29 oktober 2018 

Namnberedningens protokoll den 8 november, § 18 

Beslutet skickas till 

Annelie och Anders Andersson 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 224 Dnr KS 2018/1240-310 

Förslag till nytt vägnamn för befintlig väg - Dottevik 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa nytt vägnamn till Nylandsbacken. 

Sammanfattning 

Planering och utveckling lämnar förslag till nytt vägnamn för väg i Dottevik. 

Vägen går från Ingesundsvägen, runt Dotteviks Pizzeria och fortsätter upp i 

slänten bakom Paletten 2. Vägen går upp till husen med 

belägenhetsadresserna Berget, Furulund, Högåsen samt Nyland 2. Förslag till 

nytt vägnamn är Nylandsvägen. Denna väg kommer endast ha vägnamn, ej 

belägenhetsadresser och kommer registreras i den nationella vägdatabasen 

NVDB. 

  

Ledamot Nils-Gunnar Andersson föreslår att man ändrar förslaget till 

Nylandsbacken, då vägen ligger i en backe som går mot Nyland. 

Beslutsunderlag 

Karta och befintliga adresser den 3 oktober 2018 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 3 oktober 2018  

Namnberedningens protokoll den 8 november 2018, § 20 

Beslutet skickas till 

Gatu- och trafikansvarig 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 225 Dnr KS 2018/1387-009 

Motion om övervakningskameror på offentliga platser, 
Susanne Engstad Clarke (KD), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Susanne Engstad Clarke (KD) inkommer med en motion om att kommunen 

ska sätta upp övervakningskameror på offentliga platser som anses som 

speciellt utsatta. 

Beslutsunderlag 

Susanne Engstad Clarkes (KD) motion den 13 november 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 226 Dnr KS 2018/1397-008 

Medborgarförslag om att motverka sexuella 
trakasserier och våld mot kvinnor, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Sara Falkstad med flera har inkommit med ett medborgarförslag om att 

Arvika kommun ska jobba för att motverka sexuella trakasserier och våld 

mot kvinnor. 

Beslutsunderlag 

Sara Falkstads m.fl. medborgarförslag den 6 november 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 227 Dnr KS 2018/1377-190 

Länsstyrelsen Dalarnas län, dnr 203-9276-2018 - 
Protokoll från tillsyn efter anmälan mot 
överförmyndarnämnden i Arvika kommun, för 
kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen i Dalarnas läns protokoll från tillsyn, efter anmälan mot 

Överförmyndarnämnden i Arvika kommun, lämnas till Kommunfullmäktiges 

ledamöter för kännedom. 

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsen Dalarnas län, dnr 203-9276-2018 - Protokoll från tillsyn efter 

anmälan mot Överförmyndarnämnden i Arvika kommun den 9 november 

2018                         

Rättelse och förtydligande den 19 november 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 228 Dnr KS 2018/1402-007 

KPMG och Kommunrevisionen - Rapport - Granskning 
av delårsrapport per 2018-08-31, för kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige tar del av KPMG och Kommunrevisionens bedömning 

av kommunens delårsrapport. 

Beslutsunderlag 

KPMG och Kommunrevisionen - Rapport - Granskning av delårsrapport per 

2018-08-31, den 11 november 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 36 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 229 Dnr KS 2018/1418-101 

Ny ersättare i Kommunfullmäktige, Vladimir Stacho (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens protokoll läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen beslutade den 18 november 2018 att utse Vladimir Stacho (M) 

till ny ersättare för ledamot i Kommunfullmäktige.  

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens protokoll den 20 november 2018 

Beslutet skickas till 

Vladimir Stacho 

Personalfunktionen 

Kanslifunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 37 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 230 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation om policy om mat för personal inom vård 
och omsorg, Frida Hagström (SD) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktiges ledamöter beslutar att interpellationen får ställas. 

Sammanfattning 

Frida Hagström (SD) inkommer med en interpellation om hur matrester ska 

hanteras inom vård och omsorg. 

Beslutsunderlag 

Frida Hagströms (SD) interpellation den 26 november 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 38 (38) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-11-26  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 231 Dnr KS 2018/1497-009 

Motion om digital talarlista, Anders Skogberg (SD) m.fl., 
remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning  

Sammanfattning 

Anders Skogberg (SD) m.fl. inkommer med en motion om att införa en 

digital lösning för talarlistan i Kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Anders Skogberg, Frida Hagström, Caisa Antonsson, Anne Garin, Michaela 

Jakobsson, Eva Nilssons (SD) motion den 26 november 2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


